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به گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ:روز یکشنبه  17 آذر ماه دانشجويان زارچی نشست صميمانه اي با اعضای   
شورای اسلامی شهر زارچ برگزار كردند. در اين ديدار جمعی از دانشجويان از دانشگاه هاي مختلف حضور داشتند و در

فضايي كاملاً گرم و صميمانه به بيان ديدگاه ها و ارائه نظرات خود پرداختند.

  

سخنران اول اين مراسم جناب آقاي اکبرآسایش رئيس شورای اسلامی شهر بودند كه در خصوص بسترها و موقعيت   
هاي پيشرفت زارچ مطالبي را بيان نمودند.

  

وی  در خصوص دانشجويان خاطر نشان ساختند: دانشجويان قشر روشنفكر جامعه هستند ، دانشجويان افرادي هستند   
كه انتظار ارائه فكر نو و ايده هاي نو از ايشان مي رود ، در خصوص مسائل فرهنگي و مسائل چشم انداز توسعه منطقه  توقع

ما از دانشجويان بيشتر است چون دانشجويان هستند كه با فكري باز و روشن با فرهنگ شهر خود عجين شده هستند و
بهتر از هر مسئولي به فرهنگ شهرشان آشنايي دارند.

  

 سپس دانشجویان با معرفی خود هرکدام مطالبی را در مورد مسائل شهر زارچ بیان داشتند که استفاده بیشتر از علم   
دانشجویان ، دقت در نامگذاری میادین و خیابانها ، انتقال هرچه زودتر فاضلاب یزد به نقطه ای دورتر ،  انتخاب طرح

میادین ورودی از طریق برگزاری مسابقه ،ازبین بردن حس جدایی توده و سرچشمه، ساخت ماکت قلعه و تشکیل اتاق فکر
ازمهمترین این مسائل بود .

  

مصطفی ذاکری ، علیرضا ابوترابی و امید خوشنویس دو عضو دیگر شورا نیز به بیان دیدگاههای خود پرداختند .   

  

در پایان دانشجویان خواستار ادامه برگزاری این جلسات شدند .   

  

حاشیه های جلسه :   

  

تنها خانم شرکت کننده در این جلسه خانم عباسپور از اساتید دانشگاه بودند .   

  

قسمتی از زمان جلسه به بررسی مشکلات جمعیت مبشران امید که در حال حاضر تنها نهاد غیردولتی دانشجویی در زارچ   
هست پرداخته شد .
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آقای حسینی تنها دانشجوی شرکت کننده در  مقطع دکترا  در این جلسه از عدم حضور دیگر دانشجویان در مقطع   
دکتری انتقاد نمود .

  

یکی از دانشجویان به طعنه گفت همه مسائل زارچ حل و فصل شده و حرفی برای گفتن ندارد .   

  

چند نفر از دانشجویان به عدم حضور خانم خوش اندام عضو علی البدل شورا در این جلسه انتقاد کردند که رئیس شورا   
توضیح داد .

  

جلسه ابتدا با حضور سه نفر از اعضای شورا شروع شد که مورد انتقاد یکی از دانشجویان قرار گرفت با این توضیح که در   
  جمع اضافه شدند و آقای اقبالی تنها عضو غایب در جلسه بودند .اواسط جلسه آقای ذاکری به 
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